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Δυσαρέσκεια Σημίτη για την ομολογία Μαντέλη
Γραπτή ανακοίνωση μετά τα όσα ομολόγησε ο πρώην υπουργός

Πολιτική

: «Όλη η Ελλάδα δεν είναι μια διεφθαρμένη χώρα. Πρέπει να αποδοθεί δικαιοσύνη. Με θάρρος και επιμονή πρέπει να αποκαταστήσουμε την ποιότητα μιας 
κοινωνίας που επιδιώκει ο ελληνικός λαός και κάθε πολίτης που σέβεται τον εαυτό του»

Ο π ρ ώ η ν  π ρ ω θ υ π ο υ ρ 
γ ό ς  ε ξέδ ω σ ε  γ ρ α π τή  
α ν α κ ο ίν ω σ η  μ ετά  τη ν  
ο μ ο λ ο γ ία  Μ α ν τέλ η  
γ ια  τα  γ εγ ο ν ό τα  που  
έρ χ ο ν τα ι στο  φ ω ς τη ς  
δ η μ οσ ιότη τα ς .
«Η  Β ο υ λ ή  α ν τα π οκ ρ ί- 
θη κ ε μ ε  τη ν  σύ στα ση  
τω ν  ε ξ ε τα σ τ ικ ώ ν  ε π ι 
τρ ο π ώ ν  σ τη ν  α υ τ ο 
ν όη τη  α π α ίτη σ η  τ η ς  
ελ λ η ν ικ ή ς  κ ο ιν ω ν ία ς  
γ ια  δ ια λ εύ κ α ν σ η  σ ε ι 
ρ ά ς  υ π ο θ έσ εω ν  που  
δ η λ η τ ή ρ ια σ α ν  τη ν  π ο 
λ ιτ ικ ή  ζω ή  του  τόπ ου , 
έβ λ α ψ α ν  τη ν  λ ε ιτ ο υ ρ 
γ ία  τ η ς  δη μ ο κ ρ α τ ία ς , 
ζη μ ίω σ α ν  δ η μ ό σ ια  π ε 
ρ ιο υ σ ία  κ α ι σκ ία σα ν  
π ρ όσω π α .
Η π ρ ό ο δ ο ς  τω ν  ε ρ γ α 
σ ιώ ν  τω ν  εξετα σ τ ικ ώ ν  
επ ιτρ ο π ώ ν  φ έρ ν ε ι  
σ το  φ ω ς  π α ρ α ν ο μ ίε ς  
κ α ι α θ λ ιό τ η τ ες  γ ια  το  
επ ιβ α λ λ ό μ εν ο  ή θ ο ς  σε 
μ ια  ευ ν ο μ ο ύ μ εν η  π ο 
λ ιτε ία .
Θ λ ίβ ο μ α ι κ α ι ε ξ ο ρ γ ί 
ζο μ α ι επ ειδή  τ έτ ο ιε ς  
π ρ ά ξε ις  εκ κ ολά φ θ η - 
κ α ν  κ α ι κ α τά  τη ν  
δ ιά ρ κ ε ια  τ η ς  κ υ β ε ρ 
ν η τ ικ ή ς  θ η τ ε ία ς  του  
Π Α Σ Ο Κ  1 9 9 6 -2004 . 
Π ρ ά ξε ις  που π ρ ο σ β ά λ 
λ ο υ ν  το  α ίσ θ η μ α  δ ι 
κ α ίου  τη ς  κ ο ιν ω ν ία ς , 
α μ α υ ρ ώ ν ο υ ν  το  έργο  
τ η ς  τ ό τε  κ υ β έρ ν η σ η ς  
κ α ι τ ις  π ρ ο σ π ά θ ειες  
ό λ ω ν  όσ ω ν  ερ γ ά σθ η - 
κ α ν  κ α ι π ρ ο σ έφ ερ α ν  
γ ια  μ ια  κ α λ ύ τ ερ η  Ε λ 
λ ά δ α . Π ρ ά ξε ις  α σ υ μ 
β ίβ α σ τ ε ς  με τ ο υ ς  α γ ώ 
ν ε ς  μ α ς  κ α ι τη ν  η θ ικ ή
μαε-
Σ υ γ κ α λ ύ π τ ο υ ν  ό τ ι  τα  
χ ρ ό ν ια  α υ τά  έγ ιν ε  ένα  
σ η μ α ν τ ικ ό  έρ γ ο  τόσο  
γ ια  τη ν  α ν ό ρ θ ω σ η  
τη ς  ο ικ ο ν ο μ ία ς , όπ ω ς  
το  δ ε ίχ ν ε ι  η  έν τα ξη  
σ τη ν  Ο Ν Ε , τα  μ ε γ ά 
λ α  δ η μ ό σ ια  έρ γ α , οι 
ε π ιδ ό σ ε ις  σε π ο λ λ ο ύ ς  
ά λ λ ο υ ς  τ ο μ ε ίς  κ α ι  γ ια  
το  κ ύ ρ ο ς  τη ς  Ε λ λ ά δα ς  
σ τη ν  Ε υ ρ ώ π η  κ α ι σ τον  
κ όσμ ο .
Ό λ η  η  Ε λλ ά δα  δ εν  ε ί 
ν α ι μ ια  δ ιεφ θ α ρ μ έν η  
χ ώ ρ α . Π ρ έπ ει ν α  α π ο 
δ ο θ ε ί  δ ικ α ιο σ ύ ν η . Μ ε 
θ ά ρ ρ ο ς  κ α ι επ ιμ ον ή  
π ρ έ π ε ι  να  α π ο κ α τ α 
σ τή σ ο υ μ ε  τη ν  π ο ιό τ η 
τα  μ ια ς  κ ο ιν ω ν ία ς  που 
ε π ιδ ιώ κ ε ι  ο ελ λ η ν ικ ό ς  
λ α ό ς  κ α ι κ ά θ ε  π ο λ ίτη ς  
π ου  σ έ β ε τ α ι  τον  εα υ τό  
του .
Θ έλ ω  ν α  π ισ τ εύ ω  ότι 
η  δ ια δ ικ α σ ία  τω ν  Ε ξε 
τ α σ τ ικ ώ ν  Ε π ιτρ οπ ώ ν  
θα  ε ν ισ χ ύ σ ε ι  το  δ η 
μ ο κ ρ α τ ικ ό  π ολ ιτ ικ ό  
σ ύ σ τη μ α  κ α ι  το  κ ρά -

θλίβομαι και 
εξοργίζομαι επειδή 
τέτοιες πράξεις 
εκκολάψθηκαν και 
κατά την διάρκεια 
της κυβερνητικής 
θητείας του 
ΠΑΣΟΚ 1996- 
2004. Πράξεις που 
προσβάλλουν το 
αίσθημα δικαίου 
της κοινωνίας, 
αμαυρώνουν το 
έργο της τότε 
κυβέρνησης και 
τις προσπάθειες 
όλων όσων 
εργάσθηκαν και 
προσέφεραν για 
μια καλύτερη 
Ελλάδα.

τ ο ς  δ ικ α ίου  κ α ι δεν  
θα  α φ ή σε ι π ερ ιθ ώ ρ ια  
γ ια  α ν τ ιπ α ρ α θ έσ ε ις  
εν τυ π ώ σ εω ν  κ α ι  σ υ μ 
ψ η φ ισ μ ο ύ ς  σ κ ο π ιμ ο 
τή τω ν».

Έρευνα ΣΔΟΕ 
σχα γραφεία της 

βΙΕΜΕΝβ

Ε ν τω  μ ετα ξύ , έ ρ ε υ 
ν α  στα  γ ρ α φ ε ία  τη ς  
Ε ΙΕ Μ Ε Ν β στο  Μ α 
ρ ο ύ σ ι  δ ιε ν ε ρ γ ε ί  χ θ ες  
το  ΣΔ Ο Ε  ύ σ τερ α  απ ό  
εν το λ ή  τη ς  ε ξε τ α σ τ ι
κ ή ς  επ ιτ ρ ο π ή ς  σ χ ε 
τ ικ ά  με τη ν  υ π όθ εση  
Μ α ντέλ η .

Να κληθεί 
ο πρώην 

σύμβουλος του 
Μαντέλη ζητά 

ο ΣΥΡΙΖΑ

Α π ό  τη ν  π λ ευ ρ ά  του , 
ο  β ο υ λ ευ τ ή ς  του  ΣΥ - 
Ρ ΙΖ Α  κ α ι μ έ λ ο ς  τη ς  
Ε ξετ α σ τ ικ ή ς  Ε π ι
τ ρ ο π ή ς  τ η ς  Β ο υ λ ή ς  
γ ια  τη ν  υ π ό θ ε σ η  τη ς

Εϊσπίθηε Δ η μ ή τ ρ η ς  
Π α π α δ η μ ο ύ λ η ς , ζ ή 
τη σε  να  κ λ η θ ε ί  σ τη ν  
Ε π ιτρ ο π ή  ο π ρ ώ η ν  
σ ύ μ β ο υ λ ο ς  του  Τ ά σου  
Μ α ν τέλ η , Α ρ ισ τ ε ί 
δη ς  Μ α ν τά ς , π ου  είχε 
θ η τ ε ύ σ ε ι  σε  υ ψ η λ ές  
θ έσ ε ις  σ τα  Ε Λ Τ Α  κ α ι 
σ τη ν  Ε θ ν ικ ή  Ε π ιτ ρ ο 
π ή  Τ η λ ε π ικ ο ιν ω ν ιώ ν  
κ α ι Τ α χ υ δ ρ ο μ ε ίω ν  
υ π ο γ ρ α μ μ ίζο ν τ α ς  π α 
ρ ά λ λ η λ α  π ω ς  η  δ ικ α ι 
οσ ύ ν η  θα  π ρ έ π ε ι  να  
κ ιν η θ ε ί  σε β ά ρ ο ς  του  
κ. Μ α ν τέλ η .
«Ο  κ. Μ α ν τέ λ η ς  θα  
“κ ελ α η δ ή σ ε ι” π ε ρ ισ 
σότερ ο  α ν  φ ο β η θ ε ί ότι 
μ π ο ρ ε ί  ν α  π ά ει φ υ λ α 
κή  γ ια  π α ρ α β ία σ η  τη ς  
ε κ λ ο γ ικ ή ς  ν ο μ ο θ ε 
σ ίας, του  ν όμ ου  π ερ ί 
μ α ύ ρ ου  χ ρ ή μ α το ς , 
του  ν ό μ ο υ  π ερ ί π ό θ εν  
έσ χ ες  κ α ι  γ ια  φ ο ρ ο δ ι 
αφ υγή .
Π ερ ιμ έν ο υ μ ε , έστω  
κ α ι τ ώ ρ α , τ ις  π ρ ω τ ο 
β ο υ λ ίες  τη ς  κ υ β έ ρ 
ν η σ η ς  κ α ι  τ η ς  Δ ι 
κ α ιο σ ύ ν η ς» , τ ό ν ισ ε  
χ α ρ α κ τ η ρ ισ τ ικ ά .
Σε δ η λ ώ σ ε ις  του  στη ν  
τ η λ εό ρ α σ η  του  Σ Κ Α Ι, 
ο κ . Π α π α δ η μ ο ύ λ η ς  
π α ρ α τή ρ η σε  α κ ό μ η  
π ω ς η  Ε ξετα σ τικ ή  
Ε π ιτρ ο π ή  σ υ γ κ ρ ο τ ή 
θη κ ε μ ε τ ά  απ ό  τ έ σ σ ε 
ρ α  χ ρ ό ν ια  σ υ γ κ ά λ υ 
ψ ης, ε π ισ η μ α ίν ο ν τ α ς  
ότι μ έ χ ρ ι  σ ή μ ερ α  
έχ ου ν  ο μ ο λ ο γ ή σ ει 
όσ ο ι π ιά σ τ η κ α ν  με 
λ ο γ α ρ ια σ μ ο ύ ς  ό π ω ς  ο ι 
κ. Τ σ ο υ κ ά τ ο ς  κ α ι Μ α 
ν τέλ η ς .
«Ψ ά χ ν ο υ μ ε  τα  99 ,3  
εκ  α π ό  τα  100 π ου  δ ό 
θ η κ α ν  ω ς  μ ίζε ς  μ ε  Βα
λ ίτσ ε ς , σ α κ ο ύ λ ες , με 
α χ υ ρ α ν θ ρ ώ π ο υ ς . 
Έ χ ο υ μ ε  χ ρ ό ν ια  που  
κ α ι η  π ο λ ιτ ικ ή  κ α ι  η 
δ ικ α σ τ ικ ή  ε ξο υ σ ία  σ υ 
γ κ ά λ υ π τα ν »  σ η μ είω σ ε  
σε ά λ λ η  σ υ ν έν τ ευ ξή  
του  σ τ ο ν  ρ /σ  Θ έμ α  
9 ,89 .

Α ν α φ ε ρ ό μ ε ν ο ς  σ τη ν  
κ α τά θ ε σ η  Μ α ν τέλ η , ο 
ο π ο ίο ς  υ π ο σ τ ή ρ ιξε  ότι 
κ ά π ο ιο ι  π ά ν ε  ν α  του  
φ ο ρ τ ώ σ ο υ ν  μ ίζα  10 
εκ ατ. ευ ρώ , σ η μ είω σ ε  
π ω ς ο  π ρ ώ η ν  υ π ο υ ρ γ ό ς  
δεν  « έ δ ε ιξ ε »  κ α ν έν α ν , 
ό μ ω ς  υ π α ιν ίχ θ η κ ε  
ό τ ι ξ έ ρ ε ι  π ε ρ ισ σ ό τ ε 
ρ α  α π ό  α υ τά  π ου  είπ ε 
σ τη ν  Ε ξετα σ τικ ή . 
«Τ ο  ερ ώ τη μ α  ε ίν α ι  τι 
μ π ο ρ ε ί  ν α  π ιέ σ ε ι  τον  
κ. Μ α ν τ έ λ η  ν α  π ε ι 
π ερ ισ σ ό τε ρ α  π ρ ά γ μ α 
τα», π α ρ α τή ρ η σ ε  κ α ι 
επ ανέλαΒ ε π ω ς  α υ τό  
θα  γ ίν ε ι  μ όν ο  α ν  φ ο 
β η θ εί ό τ ι  μ π ο ρ ε ί  ν α

π ά ε ι φ υ λα κ ή .
«Α ν  ο Μ α ν τέλ η ς  κ α ι 

ο κ ά θ ε  Μ α ν τέλ η ς  δε 
φ ο β η θ ε ί  απ ό  τη  δ ι 
κ α ιο σ ύ ν η  ότ ι  μ π ορ ε ί 
να  π ά ε ι  φ υ λα κ ή  κ α ι 
δε  μ ιλ ή σ ε ι , αν  δεν  
π ιε σ τ ε ί  ο κ. Τ σ ο υ κ ά 
τ ο ς  α π ό  τον  π ρ όεδρ ο  
του  Π Α Σ Ο Κ  να  π ε ι 
τ ι  κ α ι  π ώ ς, αν  ο κ. 
Σ α μ α ρ ά ς  δεν  κ ρ υ φ τε ί

π ίσ ω  α π ό  το  θ ά ν α το  
του  Β α ρ θ ο λ ο μ α ίο υ , 
α ν  ο ι α ρ χ η γ ο ί  τ ω ν  δύ ο  
μ εγ ά λ ω ν  κ ο μ μ ά τ ω ν  
δε  ζη τή σ ο υ ν  α π ό  τ ο υ ς  
υ π ο υ ρ γ ο ύ ς  π ου  ε ίχ α ν  
δ ικ α ίω μ α  υ π ο γ ρ α φ ή ς  
ν α  π ά ν ε  σε π ρ ο κ α τ α ρ 
κ τικ ή  επ ιτρ ο π ή , τότε  
δε  θα  β γ ει ά κ ρ η » , σ υ 
μ π λ ή ρ ω σ ε  ο κ . Π α π α 
δ η μ ού λ η ς .

ΚΚΕ: Δεν αρκούν 
οι διακηρύξεις του 

τύπου «όλα στο φως»

«Οι τελευταίες εξελίξεις 
στην υπόθεση του σκαν
δάλου της βΙΕΜ ΕΝ β 
τονίζουν την ανάγκη 
βαθύτερης εξέτασης 
του σκανδάλου», δήλω
σε ο κοινοβουλευτικός 
εκπρόσωπος του ΚΚΕ

Θανάσης Παφίλης, με 
αφορμή την ομολογία 
Μαντέλη.
«Παίρνοντας υπόψη ότι 
τα σοβαρότερα στοιχεία 
που αφορούν την Ελλά
δα, βρίσκονται στα χέρια 
της βΙΕΜ ΕΝ β και του 
γερμανικού κράτους και 
ότι στη Γερμανία η υπό
θεση έχει κλείσει στα 
πλαίσια γενικότερων 
συμβιβασμών και συγκά

λυψης, είναι φανερό ότι 
δεν φτάνουν οι διακηρύ
ξεις του τύπου «”όλα στο 
φως”», είπε χαρακτηρι
στικά.
«Η ελληνική κυβέρνηση 
έχει την ευθύνη να θέ
σει το θέμα στη γερμα
νική κυβέρνηση και να 
ζητήσει το σύνολο των 
στοιχείων για το σκάν
δαλο της βΙΕΜ ΕΝ β», 
κατέληξε ο κ. Παφίλης.
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Πολιτική

Ερώτηση στον 
πρωθυπουργό κατέθεσε 
στη Βουλή ο πρόεδρος 
της ΝΔ Αντώνης Σαμαράς 
αναφορικά με το παιχνίδι 
των κερδοσκόπων και τη 
διαδικασία διακανονισμού 
των συναλλαγών για τα 
ελληνικά ομόλογα
Φωτιά παίρνει το πολιτικό σκηνικό και 
οι εξελίξεις προμηνύονται ραγδαίες 
μετά την αποκάλυψη για ανάμειξη της 
κυβέρνησης ΠΑΣΟΚ στο παιχνίδι των 
ομολόγων
Το κουβάρι της υπόθεσης ξετύλιξε 
αρχικά η κατάθεση ερώτησης στη 
Βουλή (προς τον Γιώργο Π απακων
σταντίνου) από δέκα βουλευτές του 
κυβερνώντος κόμματος με επικεφαλής 
την πρώην υπουργό Βάσω Παπανδρέου 
για την πρωτοφανή σκανδαλώδη ρ ύ θ 
μιση, η οποία διευκόλυνε τους διε
θνείς κερδοσκόπους να απαξιώσουν τα 
ελληνικά ομόλογα και να οδηγήσουν 
τη  χώρα μας στο χείλος του γκρεμού. 
Την περασμένη Τρίτη ήταν η σειρά 
του Αντώνη Σαμαρά να κάνει ένα βήμα 
παραπάνω και να «στριμώξει» ακόμα 
περισσότερο την κυβέρνηση και ειδικά 
τον πρωθυπουργό.
ΓΙιο συγκεκριμένα, την πρώτη του 
επίκαιρη ερώτηση προς τον Π ρωθυ
πουργό, με επίκεντρο τις διαδικασίες 
δανεισμού της χώρας, την επίθεση των 
κερδοσκόπων και τη διαδικασία διακα
νονισμού των συναλλαγών για τα ελλη
νικά ομόλογα, κατέθεσε ο πρόεδρος 
της ΝΔ. Στην ερώτησή του ο αρχηγός 
της αξιωματικής αντιπολίτευσης επι
καλείται κοινοβουλευτικές παρεμβά
σεις βουλευτών του Π ΑΣΟΚ αλλά και 
δημοσιεύματα στον Τύπο «σχετικά με 
την οργάνωση της χώρας έναντι των 
κερδοσκοπικών επιθέσεων που σημει

ώθηκαν από το Νοέμβριο του 2009 έως 
τον Απρίλιο του 2010 και οδήγησαν 
πρακτικά σε αδυναμία δανεισμού». 
Μ εταξύ _ άλλων, επισημαίνει πως 
«ασκείται δριμύτατη κριτική στο 
Υπουργείο Οικονομικών και στην Τρά
πεζα της Ελλάδας για παραλείψεις και 
πράξεις αντιστοίχως, που οδήγησαν σε 
αλλαγή των διαδικασιών διακανονι
σμού των συναλλαγών για τα ελληνικά 
ομόλογα. Μ ια αλλαγή που προκάλεσε 
μεγάλα περιθώρια υποτιμητικής κερ
δοσκοπίας και χειραγώγησης σε βάρος 
τους» και καλεί τον κ. Παπανδρέου να 
απαντήσει «για τη θέση της κυβέρνη
σης επί του σοβαρότατου αυτού θέμα
τος».
Α ναλυτικά η ερώτηση του προέδρου 
της Ν Δ έχει ως εξής: «Το τελευταίο 
διάστημα πληθαίνουν οι κοινοβουλευ-

0  Αντώνης Σαμαράς επικαλείται 
κοινοβουλευτικές παρεμβάσεις 
βουλευτών του ΠΑΣΟΚ αλλά και 
δημοσιεύματα στον Τύπο «σχετικά 
με την οργάνωση της χώρας έναντι 
των κερδοσκοπικών επιθέσεων 
που σημειώθηκαν από το Νοέμβριο 
του 2009 έως τον Απρίλιο του 
2010 και οδήγησαν πρακτικά σε 
αδυναμία δανεισμού».
τικές παρεμβάσεις, όχι μόνον από την 
αξιωματική αντιπολίτευση αλλά και 
από πλευράς Βουλευτών του ΠΑΣΟΚ, 
καθώς και τα δημοσιεύματα στον Τύπο,

σχετικά με την οργάνωση της άμυνας 
της χώρας έναντι των κερδοσκοπικών 
επιθέσεων που σημειώθηκαν από τον 
Νοέμβριο του 2009 έως τον Απρίλιο 
του 2010, που οδήγησαν πρακτικά -σε 
αδυναμία δανεισμού» υπογραμμίζει 
ο Α ντώνης Σαμαράς για να συνεχί
σει: «Ασκείται δριμύτατη κριτική στο 
υπουργείο Οικονομικών και στην Τρά
πεζα της Ελλάδος για παραλείψεις και 
πράξεις αντιστοίχως, που οδήγησαν σε 
αλλαγή των διαδικασιών διακανονι
σμού των συναλλαγών για τα ελληνικά 
ομόλογα. Μια αλλαγή που προκάλεσε 
μεγάλα περιθώρια υποτιμητικής κερ
δοσκοπίας και χειραγώγησης σε βάρος 
τους. Με βάση τα παραπάνω, ερωτά- 
ται ο κ. πρωθυπουργός για τη θέση 
της κυβέρνησης επί του σοβαρότατου 
αυτού θέματος.

Να απολογηθεί η κυβέρνηση 
για την κομπίνα των ομολόγων

«Στη  Β ουλή  η 
α λλ η λ ο γ ρ α φ ία  με  
την  τρό ικα  γ ια  το  
α σ φ α λ ισ τικό »
Να κατατεθεί στη Βουλή η αλληλογραφία με την τρόικα 
για το ασφαλιστικό ζήτησε ο υπεύθυνος του Τομέα Πολι
τικής Ευθύνης Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης της 
Νέας Δημοκρατίας Ιωάννης Βρούτσης, καθώς επίσης και 
η αναλογιστική μελέτη, την οποία επικαλείται ο υπουρ
γός ως διαπραγματευτικό όπλο της κυβέρνησης.
«Ο υπουργός Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης ανα
κοίνωσε ότι οι διαπραγματεύσεις και η αλληλογραφία 
με την τριμερή ομάδα εμπειρογνωμόνων του Μηχανι
σμού Στήριξης συνεχίζονται και μάλιστα για κρίσιμα 
ζητήματα των επικείμενων αλλαγών του Ασφαλιστικού 
Συστήματος. Ως εκ τούτου είναι επιβεβλημένο όλα τα 
σχετικά έγγραφα και η αλληλογραφία με την ελληνική 
κυβέρνηση, για λόγους διαφάνειας και πλήρους ενημέ
ρωσης να κατατεθούν στη Βουλή», τόνισε ο βουλευτής 
Κυκλάδων της ΝΔ και για το λόγο αυτό κατέθεσε στη 
Βουλή το εξής αίτημα:
« Εν όψεΐ της επικείμενης μεταρρύθμισης τού Ασφαλι
στικού Συστήματος από την κυβέρνηση, παρακαλώ να 
κατατεθούν στην Βουλή:
1. Όλα τα σχετικά έγγραφα, καθώς και η αλληλογρα
φία μεταξύ της Κυβέρνησης, του Διεθνούς Νομισματι
κού Ταμείου της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας, της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής και τυχόν άλλων οργάνων της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης, που αναφέρονται στις επικείμενες 
αλλαγές στο ασφαλιστικό σύστημα της χώρας μετά την 
ψήφιση του “Μνημονίου”.
2. Η αναλογιστική μελέτη, την οποία επικαλείται ο 
Υπουργός Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης ως μέσο 
διαπραγμάτευσης με την τριμερή ομάδα εμπειρογνωμό
νων του Μηχανισμού Στήριξης” .»

«Όχι» της ΓΣΕΕ στο διάλογο για το Ασφαλιστικό
«Είναι καθαρή 
πρόκληση η 
πρόσκληση του 
Υπουργού και πρέπει 
να την απορρίψουμε. 
Με ωμό τρόπο 
παρεμβαίνει υπέρ των 
ισχυρών. 0  διάλογος 
είναι ναρκοθετημένος. 
Χρειάζεται πολιτική 
καταγγελία και 
παρέμβαση”, δήλωσε 
ο Γ. Παναγόπουλος

Απορρίπτει η ΓΣΕΕ την πρόταση του 
υπουργού Εργασίας, Ανδρέα ΛοΒέρδου, 
για διάλογο για το εργασιακό. Η Συνο
μοσπονδία διαμηνύει ότι “οι συμβάσεις 
είναι στην κόψη του ξυραφιού”, καθώς 
δεν έχει υπογράφει ούτε μία κλαδική 
σύμβαση σε όλη την Ελλάδα, ενώ σε ένα 
μήνα λήγουν οι προηγούμενες συμβά
σεις.
‘Υπάρχει πλήρης αμφισβήτηση όλου 
του πλέγματος των συλλογικών δια
πραγματεύσεων που έχουν κατοχυρωθεί 
με ομόφωνη απόφαση του Κοινοβουλίου 
και με διεθνής συμβάσεις εργασίας. 
Είναι καθαρή πρόκληση η πρόσκληση 
του Υπουργού και πρέπει να την απορ
ρίψουμε. Με ωμό τρόπο παρεμβαίνει 
υπέρ των ισχυρών. Ο διάλογος είναι 
ναρκοθετημένος. Χρειάζεται πολιτική 
καταγγελία και παρέμβαση”, δήλωσε ο Γ. 
Παναγόπουλος.
Αναφορικά με τις συλλογικές συμβάσεις,

ο πρόεδρος της ΓΣΕΕ είπε ότι “είμαστε 
σε σημείο μηδέν. Έχουμε νέες συνθή
κες που έχουν διαφοροποιήσει τη στάση 
του ΣΕΒ. Ο ΣΕΒ εμφανίστηκε κατά της 
περικοπής του 13ου και 14ου μισθού, το 
συνδύασε όμως με τα γνωστά ανταλλάγ
ματα. Τώρα λέει ότι δεν μπορεί να δώσει 
αυξήσεις”.
‘Έχουμε απέναντι μας έναν σκληρό 
αντίπαλο που “έχει δέσει το γάιδαρο” 
του. Παρεμβαίνουν όταν μιλούν για το 
τι θα γίνει με αποζημιώσεις, όριο απολύ
σεων, κ.λπ., γι’ αυτό το λόγο το Νομικό 
μας τμήμα επεξεργάζεται την παρέμ
βασή μας στο Διεθνές Γραφείο Εργασίας, 
αφού παραβιάζονται συνθήκες και νόμοι 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης θα προσφύ- 
γουμε σε όλα τα ευρωπαϊκά και διεθνή 
δικαστήρια”, τόνισε.
Και πρόσθεσε: “Πρέπει να υπογράψουμε 
οπωσδήποτε σύμβαση. Το δίλλημα στην 
παρούσα φάση είναι Σύμβαση ή ΟΧΙ.

Είναι ξεκάθαρο πλέον ότι η επιδίωξη 
των βιομηχάνων είναι να μην υπογράφει 
σύμβαση. Η κρίση έχει γίνει ο “παπάς 
που θάβει και τους ζωντανούς” Είναι 
στρατηγική ήττα να μην υπογράφει 
σύμβαση. Να σταματήσουν τα παιχνίδια 
κυβέρνηση, αντιπολίτευση και κόμματα 
και να τοποθετηθούν ξεκάθαρα”.
Η Ολομέλεια της ΓΣΕΕ συνεδρίαζε χθες 
με επίκεντρο τα εργασιακά και ασφαλι
στικά θέματα, ενώ αναμένονταν να λάβει 
αποφάσεις για το πρόγραμμα δράσης και 
τις κινητοποιήσεις των εργαζομένων. 
Ανεξάρτητα από τις απεργιακές αποφά
σεις που αναμένονταν να ληφθούν στη 
συνεδρίαση, το Σάββατο 5/6 θα πραγμα
τοποιηθεί πανεργατικό συλλαλητήριο 
ΓΣΕΕ-ΑΔΕΔΥ, στην πλατεία Κλαυθ- 
μώνος για τα οικονομικά και ασφαλι
στικά μέτρα της κυβέρνησης. Σε 24ωρη 
απεργία προχωρά την προσεχή Δευτέρα 
η Πανελλήνια Ναυτική Ομοσπονδία

(ΠΝΟ). Σημειώνεται ότι την ίδια ημέρα 
είναι προγραμματισμένο να καταπλεύ- 
σει στο λιμάνι του Πειραιά το κρουαζι- 
ερόπλοιο «Zenith».

24ωρη απεργία στη ΠΝΟ

«Οι Έλληνες ναυτεργάτες θα αντιστα- 
θούν σε πολιτικές που ακολουθεί η 
κυβέρνηση και στρέφονται κατά των 
δικαιωμάτων τους, όπως και σε λογικές 
που θέλουν να φέρουν πλοία με ξένες 
σημαίες, στα οποία δεν θα υπάρχουν 
Έλληνες ναυτικοί», τόνισε, μεταξύ 
άλλων, ο γενικός γραμματέας της ΠΝΟ, 
Γ. Χαλάς, σε συνέντευξη Τύπου.
Ο κ. Χαλάς είπε ακόμη ότι το κρουαζι- 
ερόπλοιο «Zenith» αποτελεί «Δούρειο 
Ίππο συμφερόντων, προκειμένου να 
καθιερωθεί και στην Ελλάδα κρουαζι
έρα από πλοία, στα οποία εργάζονται 
ναυτικοί, χωρίς στοιχειώδη δικαιώματα,

με πολύ χαμηλούς μισθούς και ανασφά
λιστου).
«Δεν μπορούμε να επιτρέψουμε -πρό
σθεσε- πλοία, όπως το “Zenith”, να συνε- 
χίσουν να εκτελούν δρομολόγια στην 
Ελλάδα, αφού υπάρχει σοβαρό θέμα 
ασφάλειας, καθώς εργάζονται 613 άτομα 
από 27 χώρες και υπάρχει σοβαρό πρό
βλημα επικοινωνίας και συνεννόησης 
μεταξύ τους». Σε ό,τι αφορά την πρόθεση 
της κυβέρνησης να ενταχθεί το Ναυτικό 
Απομαχικό Ταμείο (ΝΑΤ) στο Ταμείο 
Μισθωτών, η ΠΝΟ εξέφρασε την αντί
θεσή της, καθώς «το ναυτικό επάγγελμα 
έχει πολλές ιδιαιτερότητες, που απαι
τούν την αυτοτέλεια του ασφαλιστικού 
φορέα των ναυτικών».
Ο γγ της ΠΝΟ είπε ότι η ομοσπονδία 
έχει κηρύξει 24ωρη πανελλαδική απερ
γία για τη Δευτέρα, 31 Μαϊου, σε όλες 
τις κατηγορίες πλοίων, στην οποία ανα
μένεται να προστεθεί και το «Zenith».

«Η Ελλάδα αξίζει κάτι καλύτερο»


